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RG - 0002.P.XXII.2016 
 

P R O T O K Ó Ł  NR XXII/2016 
z Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą w dniu 24 listopada 2016 r. 

 
Punkt 1.       
Otwarcie Sesji. 
Punkt 2.       
Przyjęcie porządku obrad. 
Punkt 3.       
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
Punkt 4. 
Informacja nt. szkolenia sportowego organizowanego na terenie gm. Nowe Miasto                 
n. Wartą w zakresie piłki nożnej dzieci od 4 -12 roku życia - Pan  Dominik Czapczyk - 
Fundacja Lech Poznań Football Academy.  
Punkt 5.       
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 6.  
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 7.    
Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok. 
Punkt 8.     
Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2016-
2019.  
Punkt 9.     
Przyjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Kierownika Ośrodka Pomocy 
Społecznej   w Nowy Mieście nad Wartą. 
Punkt 10.   
Przyjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki                                
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2017 dla Gminy Nowe Miasto nad 
Wartą. 
Punkt 11.   
Przyjęcie uchwały w sprawie Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym Mieście 
nad Wartą. 
Punkt 12.  
Przyjęcie uchwały w sprawie Statutu Biblioteki Publicznej Gminy Nowe Miasto nad 
Wartą. 
Punkt 13.   
Przyjęcie uchwały w sprawie parku gminnego oraz nadania mu nazwy. 
Punkt 14.   
Przyjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości 
Nowe Miasto nad Wartą. 
Punkt 15.   
Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Nowe Miasto nad Wartą. 
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Punkt 16.    
Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości. 
Punkt 17.  
Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia w zgody na sprzedaż nieruchomości mienia 
komunalnego. 
Punkt 18.   
Przyjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz gm. Nowe 
Miasto nad Wartą. 
Punkt 19.   
Przyjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek w podatku od 
nieruchomości. 
Punkt 20.   
Interpelacje Radnych. 
Punkt 21.   
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 22.   
Zamknięcie sesji. 
  
Ad 1) Otwarcie Sesji. 

Przewodniczący pan Waldemar Tomaszewski o godzinie 1500 otworzył XXII 
Sesję Rady Gminy i powitał Radnych, Sołtysów, oraz zaproszonych gości. 
 
Ad 2) Stwierdzenie quorum. 
 Przewodniczący Rady informował, że ustawowy skład Rady wynosi                           
15 Radnych, obecnych jest 13, w związku z powyższym podjęte uchwały będą 
prawomocne. 
 
Ad 3) Przyjęcie porządku obrad. 
 Przewodniczący Rady poinformował, że porządek posiedzenia Radni otrzymali 
zgodnie ze statutem - 7 dni przed posiedzeniem. Pan Tomaszewski zaproponował 
zmiany do porządku, mianowicie, wnioskował o usunięcie zgodnie z wolą Rady 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nowe 
Miasto nad Wartą, a na jej miejsce wprowadzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nowe Miasto nad Wartą. 
 Radni przyjęli zmiany w porządku obrad proponowane przez 
Przewodniczącego jednogłośnie 13 głosami „za”.  
Porządek obrad przedstawia się następująco: 
Punkt 3.       
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
Punkt 4. 
Informacja nt. szkolenia sportowego organizowanego na terenie gm. Nowe Miasto                  
n. Wartą w zakresie piłki nożnej dzieci od 4 -12 roku życia - Pan  Dominik Czapczyk - 
Fundacja Lech Poznań Football Academy.  
Punkt 5.       
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
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Punkt 6.  
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 7.    
Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok. 
Punkt 8.     
Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2016-
2019.  
Punkt 9.     
Przyjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Kierownika Ośrodka Pomocy 
Społecznej   w Nowy Mieście nad Wartą. 
Punkt 10.   
Przyjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki                                
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2017 dla Gminy Nowe Miasto nad 
Wartą. 
Punkt 11.   
Przyjęcie uchwały w sprawie Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym Mieście 
nad Wartą. 
Punkt 12.  
Przyjęcie uchwały w sprawie Statutu Biblioteki Publicznej Gminy Nowe Miasto nad 
Wartą. 
Punkt 13.   
Przyjęcie uchwały w sprawie parku gminnego oraz nadania mu nazwy. 
Punkt 14.   
Przyjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości 
Nowe Miasto nad Wartą. 
Punkt 15.   
Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy najmu nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Nowe Miasto nad Wartą. 
Punkt 16.    
Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości. 
Punkt 17.  
Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia w zgody na sprzedaż nieruchomości mienia 
komunalnego. 
Punkt 18.   
Przyjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz gm. Nowe 
Miasto nad Wartą. 
Punkt 19.   
Przyjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek w podatku od 
nieruchomości. 
Punkt 20.   
Interpelacje Radnych. 
Punkt 21.   
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 22.   
Zamknięcie sesji. 
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Ad 3) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje                       
i wnioski. 

Przewodniczący poinformował, że protokoły do przyjęcia na dzisiejszej sesji są 
dwa, mianowicie protokół z sesji wrześniowej oraz z sesji odbywającej się w powiecie 
średzkim z 6 listopada.  

Protokół z XX Sesji zamieszczony był dnia 10 października br. na stronie 
internetowej Urzędu, Przewodniczący poprosił o ewentualne uwagi do protokołu.  

Radny Jacek Nyczke informował, że w protokole należy poprawić nazwisko 
radcy Robak o którym mówiła Radna Król winno być Rajman.  W związku  z brakiem 
dalszych uwag Przewodniczący zaproponował głosowanie.  
Protokół z XX Sesji - został przyjęty 12 głosami „za”, 0 głosów przeciwnych, 1 głos 
wstrzymujący. 

Protokół z XXI Sesji zamieszczony był na stronie internetowej Urzędu w dniu                  
21 listopada 2016 roku, Przewodniczący poprosił o ewentualne uwagi do protokołu.  
W związku  z brakiem uwag pan Tomaszewski zaproponował głosowanie.  
Protokół z XXI Sesji - został przyjęty 12 głosami „za”, 0 głosów przeciwnych, 1 głos 
wstrzymujący. 
 
Ad 4) Informacja nt. szkolenia sportowego organizowanego na terenie gm. Nowe 
Miasto n. Wartą w zakresie piłki nożnej dzieci od 4 -12 roku życia - Pan  Dominik 
Czapczyk - Fundacja Lech Poznań Football Academy.  
 Głos w tym punkcie zabrał pan Dominik Czapczyk Dyrektor Fundacji Lech 
Poznań Football Academy. Pan Czapczyk na wstępie podziękował za zaproszenie na 
dzisiejszą sesję.  Następnie przedstawił film prezentujący zainteresowanie zajęciami 
organizowanymi przez Fundację w ramach dofinansowania ze środków budżetu 
gminy.  
Dyrektor informował, że w związku z otrzymaną dotacją z budżetu gminy koszty za 
zajęcia są dużo niższe, zajęcia odbywają się w ponad 60ciu miejscowościach w całej 
Polsce, dochodzi do tego także Wielka Brytania oddział znajduje się w Londynie.                     
Jak było przedstawione w materiale, start w gminie Nowe Miasto nad Wartą był 
jednym z najlepszych, nigdzie na pierwszych zajęciach nie było tak wielu chętnych jak 
miało to miejsce w Nowym Mieście - blisko 100 dzieci na pierwszych zajęciach.                 
Ponadto Pan Czapczyk poinformował, że z ternu gminy Nowe Miasto nad Wartą 
udział w zajęciach bierze 80 dzieci w czterech drużynach. W ramach zajęć zapewnione 
jest 8. jednostek treningowych, dzieci zajęcia mają wtorek, czwartek, albo według 
układu poniedziałek i środa najczęściej jest to jednak osiem treningów w miesiącu. 
Oprócz treningów odbywają się liczne turnieje, rozgrywki ligowe, dzieci                                 
są ubezpieczone w czasie zajęć w drodze na zajęcia oraz w czasie powrotu do domu. 
Zapewniony jest profesjonalny sprzęt treningowy, najwyższej jakości, gdyż Fundacja 
ma podpisany kontrakt z firmą Nike. Piłki odpowiedniej wielkości dostosowane                    
do wieku dziecka, oraz pozostały kolorowy sprzęt, kapselki, bramki, bidony, napoje 
zachęcający dzieciaki do zabawy. Dzieci trenujące mają bilety na mecze Lecha                          
za darmo, rodzeństwo do 14. roku życia również ma ten bilet za darmo, a rodzice nie 
więcej niż 50% ceny biletu. Dzieci biorą udział w dziecięcej eskorcie (czyli 
wyprowadzanie piłkarzy przed meczem). Dzieci rywalizują pomiędzy sobą w różnych 
miejscowościach. W 2016 roku odbyły się  3 turnieje w Poznaniu, dwa w Kaliszu,                   
w gminie Nowe Miasto dwa razy i jeden turniej w Jarocinie. Na terenie gminy 
zorganizowane były też półkolonie w dniach 25-29 lipca, był wyjazd na kompleks 
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basenowy w Żerkowie, na kręgielnie, jazda konna, w Poznaniu był trening przy 
głównej płycie stadionu, były odwiedziny piłkarzy, zwiedzanie szatni i całego obiektu.  
Pan Czapczyk poinformował, że w Poznaniu są to najdroższe zajęcia bo 140 zł/ 
miesiąc, w miejscowościach oddalonych od Poznania 20 km kwota spada do 119 zł. 
Dzięki dofinansowaniu Rady do tych zajęć, ta odpłatność została obniżona do kwoty        
69 zł/miesiąc.    
 Na tym pan Dyrektor zakończył swoją wypowiedź dziękując za wsparcie 
finansowe dla dzieci które chętnie biorą udział w zajęciach prowadzonych prze 
Fundację, wyrażając nadzieję na dalszą współpracę w przyszłym roku.      
 
Ad 5) Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
 Przewodniczący informował, że dokładnie dwa lata temu odbyły się wybory 
samorządowe - dokładnie 16 listopada, w związku z powyższym pan Tomaszewski 
pozwolił sobie przygotować pewne podsumowanie połowy kadencji. W tym okresie 
dwuletnim odbyły się XXII Sesje, była w tym czasie jedna Sesja Nadzwyczajna, odbyły 
się XXIV wspólnych posiedzeń komisji, w tym było 5 wspólnych komisji objazdowych 
(dotyczyły: 2 razy szkoły, jedna komisja poświęcona świetlicom, oraz Domu dla 
Bezdomnych, jedna komisja poświęcona była analizie inwestycji wykonanych w 2014 
roku oraz komisja wyjazdowa do ZGO). Komisja rewizyjna odbyła 7 posiedzeń,                      
w ubiegłym roku były to cztery posiedzenia, w tym roku były 3 posiedzenia.                        
Rada Gminy do dnia dzisiejszego podjęła 125 uchwał, jak dojdzie dzisiaj 13 to będzie 
138 uchwał. W tym czasie zostało również podjęte jedno oświadczenie ws. uczczenia 
100. rocznicy działalności szpitala w Środzie Wielkopolskiej.      
W tym dwuletnim okresie wpłynęły dwie interpelacje, złożone przez radnych, pierwsza 
złożona przez Radną Kędziore, druga interpelacja złożona przez Radnych z Chociczy- 
Radny Pawelczyk, Borkowski, Radna Szczepaniak oraz Radna Kędziora.  
Jeżeli chodzi o udział Radnych w komisjach to wypada, że Radni uczestniczyli                       
w pełnym składzie w 7miu komisjach, czyli przypada, że co 3cie posiedzenie komisji 
było 100%. Natomiast jeżeli chodzi o Sesje to w 5ciu Radni uczestniczyli w 100 %.               
Sesje odbywały się różnie, trwały od dwóch do 4,5 godziny, komisje trwają o wiele 
dłużej niż sesje. W komisjach jest 5ciu radnych takich którym nie zanotowano żadnej 
nieobecności, dwóch- jedna nieobecność, czterech- dwukrotnie nieobecni, dwóch 
radnych- trzykrotnie, jeden radny - czterokrotnie, jeden radny - pięciokrotnie.                         
Jeżeli chodzi o Sesje to dwóch radnych zanotowało - 0 nieobecności, 5 radnych – jedna 
nieobecność, dwóch radnych – dwie nieobecności, pięciu radnych – trzy nieobecności, 
jeden radny- sześć nieobecności. Wśród radnych jest dwóch którzy nie opuścili ani 
jednego posiedzenia komisji i sesji. Ze strony radnych pojawiały się także inicjatywy 
uchwałodawcze, chodzi tu m.in. o Radnego Borkowskiego odnośnie uchwały 
zmieniającej Roczny Program Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi gdzie 
zabezpieczano środki na szkółkę piłkarską, radni z Nowego Miasta - którzy złożyli 
wniosek na podjęcie uchwały nadającej nazwę jednej z nowomiejskich ulic, oraz 
uchwała Radnego Nyczke - nadanie nazwy parku w Dębnie, oraz inicjatywa 
Przewodniczącego o wspieraniu zdolnych uczniów poprzez stypendia i nagrody Wójta 
Gminy. Przy tej okazji Przewodniczący dodał, że stypendium I kategorii otrzymało - 3 
uczniów, II Kategorii- 3 uczniów i została przydzielona jedna nagroda.   
Radni biorą też udział w zebraniach sołeckich, spotkaniach, szkoleniach. 
 Przewodniczący dodał, że zgodnie z ustawą wszyscy Radni złożyli swoje 
oświadczenia majątkowe w terminie, Urząd Skarbowy dokonał ich analizy i na koniec 
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października wpłynęła opinia z Urzędu Skarbowego na temat złożonych oświadczeń, 
każdy z Radnych swoje uwagi otrzymał. Pan Wojewoda Wielkopolski złożył pismo                             
z informacją, że oświadczenie majątkowe Wójta i Przewodniczącego zostało złożone                  
w terminie, bez uwag.  
Na zakończenie  Przewodniczący odczytał pismo które skierował w dniu wczorajszym 
do:       Przewodniczący Rady Powiatu 
     Pan Starosta Średzki 
     Zarząd Powiatu Średzkiego 
     Radni Powiatowi z terenu gm. Nowe Miasto n. Wartą 
 Działając w imieniu Radnych i mieszkańców gminy zwraca się z uprzejmą                           
o zaplanowanie i przeprowadzenie remontów na drogach powiatowych na terenie 
gminy Nowe Miasto nad Wartą, które na chwilę obecną są w bardzo złym stanie co 
przedstawia załączona dokumentacja.  
Faktem jest, że  gmina Nowe Miasto n. Wartą  jest najbardziej oddalona od Środy Wlkp. 
i tutejsze drogi powiatowe nie są bezpośrednio połączone z układem drogowym gminy 
Środa Wlkp. i pozostałych gmin powiatu średzkiego, stąd też mała wiedza samorządu 
średzkiego nt. ich stanu. Drogi te jednak są kluczowe dla normalnego funkcjonowania 
gminy Nowe Miasto i stanowią połączenie dróg gminnych z drogami wyższej kategorii. 
Drogami tymi odbywa się dowóz dzieci do szkół oraz transport publiczny realizowany 
przez Jarocińskie Linie Autobusowe. Z uwagi na powyższe wniosek uważam za 
zasadny. 
Zał.  
Dokumentacja fotograficzna 
          Z poważaniem 

Waldemar Tomaszewski 
 

 Pan Tomaszewski zapraszał również Sołtysów do udziału w szkoleniu dnia                   
27 listopada 2016 roku pn. „Sołtys Liderem Unowocześnienia Polskiej wsi”                                  
w miejscowości Piekary, koło Gniezna, w świetlicy wiejskiej. Organizatorem jest Prezes 
Wielkopolskiej Izby Rolniczej, oraz Wicemarszałek Województwa, oraz Prezes 
Stowarzyszenia Sołtysów. Pani Zosia Kędziora prowadzi listę uczestników.                       
Wyjazd będzie autobusem ze Środy Wielkopolskiej o godz. 830.  
 Przewodniczący dodał również, że zmienił się termin Sesji grudniowej, miała się 
ona odbyć 30 grudnia jednakże zostanie przeniesiony ten termin na 29 grudnia 
(czwartek) komisja bez zmian - 15 grudnia.  
 Następnie Przewodniczący w imieniu Radnych i władz gminy dziękował pani 
Krystynie Muzolf Dyrektor Biblioteki Publicznej odchodzącej na emeryturę.  
Szanowna Pani 

W imieniu władz gminy i całego samorządu mamy zaszczyt podziękować Pani 
za wspólne lata pracy zawodowej w samorządzie. 

Chwile takie jak ta powodują zwykle, że staramy się dokonać podsumowania. 
Chcielibyśmy, aby podsumowując swoją karierę, wzięła Pani pod uwagę, oprócz 
ciężkiej pracy, jubileuszy, awansów, chwil radosnych i smutnych, również inne 
czynniki. Jednym z nich jest wdzięczność wszystkich tych, którym pomagała Pani 
służąc swoją  wiedzą i doświadczeniem przez całe lata swojej pracy zawodowej.   
Przeżyła Pani wspólnie z samorządem wiele różnych momentów i zawirowań. Mamy 
za sobą wspaniałe, ale i trudne momenty. Zmieniały się strategie, koncepcje i cele. Dla 
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Pani, niezależnie od tego co działo się dookoła, zawsze najważniejsza była podstawowa 
zasada, a mianowicie dokładne wypełnianie swoich obowiązków.  

Droga Pani Krystyno! Dziękujemy za te piękne lata, poświęcenie i oddanie, 
lojalność oraz trud włożony w pracę w Bibliotece Publicznej. Wyrażamy także nadzieję, 
że nie zapomni Pani o nas i podobnie jak my wszyscy, będzie dobrze wspominać 
spędzone tutaj chwile. Życzymy samych pogodnych i radosnych chwil.  
Przewodniczący Rady                                                                           Wójt Gminy   

/-/ Waldemar Tomaszewski                    /-/Aleksander Podemski 

Następnie Wójt poinformował, że zgodnie z prawem może powierzyć obowiązki 
Dyrektora na okres 5 lat, tak też Wójt zdecydował i Dyrektorem Biblioteki została Pani 
Małgorzata Pacholska.  
 
Ad 6) Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
 Wójt informował, że poprzednia komisja była poświęcona zgłaszaniu różnych 
propozycji do przyszłorocznego budżetu, został on sporządzony i przedstawiony 
Radnym, planuje się go przyjąć z końcem grudnia, zapewne będzie on wielokrotnie 
zmieniany. 
Aktualnie trwają prace nad wnioskami unijnymi, 1 grudnia zostanie zgłoszony projekt 
przebudowy świetlicy w Chromcu, w tym rozdaniu pieniądze nie są duże, mamy                   
280 tys. zł, a kosztorysy były zrobione na 400 tys. zł, muszą być ścięte pewne pozycje.  
Przygotowywany jest również wniosek na oczyszczalnie w Chociczy, trwają prace 
związane z przygotowywaniem dokumentacji na modernizację i rozbudowę tej 
oczyszczalni. Za chwilę również ruszą prace związane z programem rewitalizacji. 
Dzisiaj będzie też podjęta uchwała o wynajęciu części nieruchomości położonej                            
w miejscowości Klęka. Nieruchomość w przypadku podjęcia niniejszej uchwały, 
zostanie oddana w najem Przedsiębiorstwu Wodociągów i Kanalizacji Sp. z. o. o                     
w Jarocinie pod lokalizację przepompowni ścieków.  
 
Ad 7)  Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok. 
 Projekt uchwały omówiła pani Elżbieta Mnich Skarbnik Gminy po czym                        
w związku z brakiem pytań Przewodniczący przeszedł do głosowania.                                        
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                          
0 głosów wstrzymujących.  

 Uchwała Nr XXII/126/2016 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                             
24 listopada 2016 r., stanowi załącznik do protokołu. 

Ad 8) Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na 
lata 2016-2019.  
 Projekt uchwały omówiła pani Elżbieta Mnich Skarbnik Gminy po czym                                   
w związku z brakiem pytań Przewodniczący przeszedł do głosowania.                                        
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                          
0 głosów wstrzymujących.  

 Uchwała Nr XXII/127/2016 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                             
24 listopada 2016 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad 9) Przyjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Kierownika Ośrodka 
Pomocy Społecznej   w Nowy Mieście nad Wartą. 
 Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, po czym w związku z brakiem 
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pytań przeszedł do głosowania.  
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                          
0 głosów wstrzymujących.  

 Uchwała Nr XXII/128/2016 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia              
24 listopada 2016 r., stanowi załącznik do protokołu. 

Ad 10) Przyjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki                                 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2017 dla Gminy Nowe Miasto 
nad Wartą. 
 Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, po czym w związku z brakiem 
pytań przeszedł do głosowania.  
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                          
0 głosów wstrzymujących.  

 Uchwała Nr XXII/129/2016 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia              
24 listopada 2016 r., stanowi załącznik do protokołu. 

Ad 11) Przyjęcie uchwały w sprawie Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym 
Mieście nad Wartą. 
 Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, po czym w związku z brakiem 
pytań przeszedł do głosowania.  
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                          
0 głosów wstrzymujących.  

 Uchwała Nr XXII/130/2016 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia              
24 listopada 2016 r., stanowi załącznik do protokołu. 

Ad 12) Przyjęcie uchwały w sprawie Statutu Biblioteki Publicznej Gminy Nowe 
Miasto nad Wartą. 
 Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, po czym w związku z brakiem 
pytań przeszedł do głosowania.  
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                          
0 głosów wstrzymujących.  

 Uchwała Nr XXII/131/2016 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia              
24 listopada 2016 r., stanowi załącznik do protokołu. 

Ad 13) Przyjęcie uchwały w sprawie parku gminnego oraz nadania mu nazwy. 
 Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, po czym w związku z brakiem 
pytań przeszedł do głosowania.  
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 9 Radnych, 2 głosy przeciwne, 2 głosy 
wstrzymujące.  

 Uchwała Nr XXII/132/2016 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia              
24 listopada 2016 r., stanowi załącznik do protokołu. 

Ad 14) Przyjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej                                   
w miejscowości Nowe Miasto nad Wartą. 
 Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, po czym w związku z brakiem 
pytań przeszedł do głosowania.  
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                          
0 głosów wstrzymujących.  

 Uchwała Nr XXII/133/2016 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia              
24 listopada 2016 r., stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 15) Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy najmu nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Nowe Miasto nad Wartą. 
 Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, po czym w związku z brakiem 
pytań przeszedł do głosowania.  
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                          
0 głosów wstrzymujących.  

 Uchwała Nr XXII/134/2016 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia              
24 listopada 2016 r., stanowi załącznik do protokołu. 

Ad 16)  Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości. 
 Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, po czym w związku z brakiem 
pytań przeszedł do głosowania.  
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 11 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                          
2 głosy wstrzymujące.  

 Uchwała Nr XXII/135/2016 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia              
24 listopada 2016 r., stanowi załącznik do protokołu. 

Ad 17) Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia w zgody na sprzedaż nieruchomości  
mienia komunalnego. 
 Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, po czym w związku z brakiem 
pytań przeszedł do głosowania.  
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                          
0 głosów wstrzymujących.  

 Uchwała Nr XXII/136/2016 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia              
24 listopada 2016 r., stanowi załącznik do protokołu. 

Ad 18) Przyjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz 
gm. Nowe Miasto nad Wartą. 
 Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, po czym w związku z brakiem 
pytań przeszedł do głosowania.  
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 12 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                          
1 głos wstrzymujący.  

 Uchwała Nr XXII/137/2016 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                             
24 listopada 2016 r., stanowi załącznik do protokołu. 

Ad 19) Przyjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek w podatku od 
nieruchomości. 
 Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, po czym w związku z brakiem 
pytań przeszedł do głosowania.  
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                          
0 głosów wstrzymujących.  

 Uchwała Nr XXII/138/2016 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                             
24 listopada 2016 r., stanowi załącznik do protokołu. 

Ad 20) Interpelacje Radnych. 
 Przewodniczący poinformował, że interpelacje nie wpłynęły w związku z czym 
przeszedł do punktu kolejnego.  
 
 



10 | S t r o n a  

 

Ad 21) Wolne głosy i wnioski. 
 Pan Wincenty Pawelczyk informował Radnego Nyczke, że głosował przeciw 

nadania imienia parkowi w Dębnie, gdyż Radny jest w swoich decyzjach 
konsekwentny.  

 Radny Jacek Nyczke  dziękował Radnym za poparcie uchwały, poza tym prosił     
o uczczenie minutą ciszy odejście pani Warockiej, najstarszej mieszkanki gminy 
Nowe Miasto nad Wartą- zmarła w wieku 102 lat.  

 Radny Marek Mroziński prosił Radnego Powiatowego o wsparcie w Powiecie              
w sprawie budowy np. ronda na skrzyżowaniu w Komorzy, gdyż zdaniem 
Radnego może tam dojść kiedyś do poważnego wypadku.  

 Radny Powiatowy pan Stefan Kominek odpowiadając Radnemu Mrozińskiemu 
informował, że było takie pismo kierowane, w odpowiedzi Zarząd Dróg 
Wojewódzkich zawiadomił, że nie ma tam żadnych zabudowań w związku                     
z czym nie ma niebezpieczeństwa.  

 Radny Ratajczak Mirosław prosił Radnego Powiatowego o interwencję 
względem dróg powiatowych znajdujących się na terenie gminy,                                        
a w szczególności drogą z Chwalęcina, przez Kruczyn do Chromca, bo rok się 
kończy i zainteresowania dotychczas nie było.  
Radny Kominek informował, że każdy zarówno i radny i sołtys czeka wiele lat 
na różne inwestycje czy to drogowe, czy oświetlenie. Radny jako Sołtys od 17 lat 
walczy o oświetlenie w Kruczynku. Budżet jest jaki jest, ograniczenia budżetowe 
są co roku,  zadłużenie powiatu jest ogromne, ale udało się podnieść standard 
szpitala i to jest ważne, a o tym nikt nie mówi, a przecież też mieszkańcy gminy 
Nowe Miasto korzystają z opieki w średzkim szpitalu.  

 Radny Pawelczyk informował, że 17 października napisał pismo do Urzędu 
Marszałkowskiego w sprawie ronda o którym mówił Radny Mroziński.  

 Radny Mroziński Marek informował radnego powiatowego, że powiat wykosił 
bardzo ładnie rowy, ale po tym wykaszaniu okazało się że jest mnóstwo śmieci, 
czy to zostanie posprzątane, bo gmina zapewne tego na własny koszt nie będzie 
robiła.  

 Radny Kominek Stefan informował, że zostanie to przekazane.  
 Dyrektor GOK pan Maciej Kuderczak zapraszał do korzystania ze strony 

internetowej Urzędu Gminy, gdzie znajduje się zakładka „Kultura” jest tam 
kalendarz imprez, Dyrektor zapraszał do wstawiania swoich imprez                                  
w kalendarz, pomoże to w uporządkowania planu na cały rok, poza tym stanowi 
to podgląd dla wszystkich, można sprawdzić co się dzieje na terenie gminy                    
w ciągu roku. Pan Kuderczak dodał, że GOK posiada także swój kanał filmowy 
na youtube, w tej chwili jest ponad 3 000 wyświetleń z imprez. Pan Dyrektor 
dodał, że mając możliwość zaglądania w statystyki to obszar oglądalności naszej 
strony internetowej jest nawet zza granicy kraju. Na zakończenie pan Kuderczak 
dodał, że już niedługo Wielka Orkiestra Świątecznej Pomocy, jak co roku -
pomimo wielu przeciwników Orkiestry- GOK się angażuje i pomaga w zbiórce 
jak co roku, jest już organizowany sztab. Poza tym na początku grudnia                         
w dniach 3-4 odbędzie się Festiwal Piosenki, kolejno ostatniego dnia lutego 
Podkoziołek.  

 Radna Zofia Kędziora pytała co dalej będzie się działo w sprawie uchwały którą 
radni usunęli z porządku obrad odnośnie dzierżawy gruntu w Nowym Mieście.  
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Przewodniczący informował, że na pewno będzie ogłoszony przetarg,                       
bo chętnych do wykupu jest dwóch, ale nie będzie to wydzielane,                                          
bo to przewyższy wartość tej działki, będzie można kupić ją w całości.   

 Radny Ratajczak pytał czy udałoby się w przyszłym roku utwardzić drogę na 
odcinku 200 m Chromiec- Chwałkowo. A druga droga to Chromiec- Kruczyn, 
może chociaż tanim kosztem uda się tam utwardzić bo po opadach jest tam 
błoto.  

 Radny Mroziński pytał dlaczego nie są wystawione na sprzedaż działki przy 
drodze dojazdowej do Chociczy.  
Wójt informował, że była jedna sprzedaż, zainteresowania nie było, ale nadal 
pracownik nad tym pracuje.  
Ponadto Radny pytał co z działkami w Klęce, jest tam 37 ar, oraz działka w Klęce 
pod działalność gospodarczą, też w tym temacie jest cisza, a ludzie o to pytają.   

 Radna Agnieszka Król pytała czy jest jakaś wiedza na temat zniszczenia drogi              
w lasku Guć, gdyż jest tam strasznie - leżą kawałki asfaltu, a droga jest 
nieprzejezdna takie są koleiny.  
Wójt informował, że zapewne droga ta została tak zniszczona przez ciężkie 
samochody które tam jeździły podczas remontu mostu. Wójt zapewniał, że to 
zgłosi.  

 Radny Mariusz Paszek pytał czy coś się dzieje względem sprzedaży 
nieruchomości w Jadwigowie. 
Wójt informował Radnego, że sprawy się posuwają do przodu.  

 Radna Kędziora pytała kiedy będą równane drogi gminne.  
Wójt informował, że drogi były równane w odpowiednim do tego okresie, ale jak 
spadł deszcz i zaczęły się wywózki z pól buraków itd., to znowu grogi 
wyglądają okropnie, a teraz już nie jest odpowiedni czas na równanie dróg.  

 Przewodniczący na zakończenie pytał Radnego Powiatowego czy będzie coś 
robione na drodze powiatowej w Aleksandrowie. 
Radny Kominek informował, że  środki na to są zabezpieczone, ale więcej nic na 
ten temat nie wie.  

 Przewodniczący informował, że kolejną niebezpieczną drogą jest droga na 
Dębno przed Wolicą Kozią,  jest tam górka, przechodzi w tym miejscu gazociąg 
przez las 
Radny Nyczke informował, że połowa jest zrobiona, a połowa pozostawiona. 

 Przewodniczący informował, że pisał do Starosty pismo odnośnie przejścia dla 
pieszych przy tej drodze krajowej nr 11, z prasy Przewodniczący dowiedział się, 
że był taki projekt ale został odrzucony przez dyrekcję Generalna Dróg 
Krajowych. Pan Tomaszewski pytał czy Radny Kominek coś wie więcej na ten 
temat.  
Radny Kominek informował, że jest przygotowywany następny projekt wraz                 
z przejściem w Brodowie i Kijewie.  

 
Ad 22) Zamknięcie sesji. 
O godzinie 1800 Przewodniczący zamknął XXII Sesję Rady Gminy. 
 
Protokołowała                 Zatwierdził 
Podinspektor ds. Rady Gminy      Przewodniczący Rady 
Julita Ciarcińska-Wachowiak         /-/ Waldemar Tomaszewski 


